



The Insurance People

Votre courtier en assurance

November 4th, 2006

4 novembre 2006

Alliance wins E&Y Entrepreneur of the Year Award

In addition to this award, Pat & Lily were chosen by the national judging panel to receive a special citation in honour of Regional Leadership. Ernst & Young awards eight of these prizes throughout Canada "in recognition of the tremendous entrepreneurial vision, seamless teamwork and relentless pursuit of success" that marks Canada's great entrepreneurs. Pat & Lily accepted this award in Ottawa at the Canadian finals of the Entrepreneur of the Year Awards on November 3rd, 2006.

With 10 points of sale, Alliance Assurance Inc. is one of the largest insurance brokers in New Brunswick with \$40 million in annualized premium volume.

On October 5th, 2006, the finalists for Ernst & Young Entrepreneur of the Year Awards for Atlantic Canada were on hand at the Marriott Harbor Front Hotel in Halifax for an evening gala celebrating the entrepreneurial spirit of Atlantic Canadians. At this event, Pat and Lily captured the Entrepreneur of the Year award in the Service category. In his acceptance speech, Pat stated that he was accepting this award on behalf of all the team members of Alliance Assurance, Keal Technology and Broadway Place.

The Entrepreneur of the Year program, now in its 20th year, is an annual event honoring entrepreneurs who create and sustain successful, growing business ventures. These awards are presented in Canada, the United States, Europe, Australia and South Africa.

Alliance reçoit le prix d'Entrepreneur de l'année

Le 5 octobre 2006, les finalistes au prix d'Entrepreneur de l'année de Ernst & Young dans la région de l'Atlantique se sont réunis à l'Hôtel Marriott Harbor Front d'Halifax pour un banquet célébrant l'esprit entrepreneurial des Canadiens de l'Atlantique. Lors de cette soirée, Pat et Lily ont reçu le prix d'Entrepreneur de l'année dans la catégorie Services. Lors de son discours de remerciement, Pat a tenu à souligner qu'il acceptait cet honneur au nom de tous les membres d'Alliance Assurance, de Technologie Keal et de Broadway Place.

Le programme Entrepreneur de l'année de Ernst & Young, qui en est maintenant à sa 20^{ième} année d'existence, est un événement annuel qui honore les entrepreneurs ayant mis sur pied une entreprise qui connaît un succès grandissant. Ces trophées sont décernés au Canada, aux États-Unis, en Europe, en Australie et en Afrique du Sud.

En plus de cet honneur, Pat & Lily ont été choisis par les juges nationaux pour recevoir le prix du Leadership régional. Ernst & Young accorde huit de ces prix à travers le Canada « en reconnaissance pour l'extraordinaire vision entrepreneuriale, le travail d'équipe et la poursuite du succès » qui démarquent les grands entrepreneurs canadiens. Pat & Lily ont accepté cet honneur à Ottawa lors de la finale canadienne du programme Entrepreneur de l'année qui s'est tenue le 3 novembre dernier.

Information:

Denis Durepos
VP - Operations - Alliance Assurance Inc.
Grand Falls, NB
Tel: (506) 473-9258
Email: denis@alliance-assurance.com